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Aan de fractievoorzitters van alle politieke partijen  
in de Gemeente Zevenaar (per post verzonden) 
C.C.: 
- College van B & W:  bestuurssecretariaat@zevenaar.nl  
- De Raad griffie@zevenaar.nl  
 
 

Referentie: G. Uffing/WPR      Telefoon:  0316 – 52.76.38  Datum: 21.06.2018 
  
Geachte mevrouw, heer, 
 
Middels dit schrijven richt ik mij tot U, omdat ik mij als voorzitter van de Stichting Muziekstad 
Zevenaar ernstige zorgen maak over het voortbestaan van onze Stichting. 
 
Omdat door de fusie met de Gemeente Rijnwaarden veel nieuwe mensen in de raad 
vertegenwoordigd zijn, geef ik hier even een korte toelichting op datgene wat Muziekstad voor de 
gemeente  en de ondernemers betekent. 
 
Muziekstad Zevenaar werd in de beginjaren 80 van de vorige eeuw opgericht in een 
samenwerkingsverband van de gemeente en de ondernemersvereniging en viel ook onder de 
verantwoording van de gemeente. In 1992 werd deze activiteit door de gemeente afgestoten en 
werd er een Stichting opgericht, die met subsidie van de gemeente en de ondernemersvereniging 
zelfstandig de evenementen ging verzorgen. 
 
De doelstelling van deze stichting is- en ik citeer hierbij gedeeltelijk uit de statuten- “ het organiseren, 
realiseren- en naar buiten toe uitdragen van activiteiten ter bevordering van de bekendheid van 
Zevenaar in algemene zin”. 
 
Door de zeer actieve houding van de bestuursleden en vrijwilligers van deze stichting werd ook 
contact gezocht met het bedrijfsleven in en buiten Zevenaar, die bereid waren om financieel bij te 
springen. Hierdoor kon het aantal evenementen worden uitgebreid en alles voor het publiek gratis 
toegankelijk worden gemaakt. 
 
Inmiddels is het zo dat er jaarlijks vijf grote evenementen worden georganiseerd. Deze evenementen 
zijn van hoogwaardige kwaliteit en trekken zeer veel bezoekers naar Zevenaar. Op het 
Bevrijdingsfeest van 2018 waren naar schatting 2.500 bezoekers. De evenementen zijn inmiddels 
bekend tot ver buiten de grenzen van de Liemers en  enkele genieten zelfs landelijke bekendheid. 
 
De organisatie van deze evenementen wordt verzorgd door 14 zeer gedreven vrijwilligers die daar 
ontzettend veel tijd en energie in steken en hiervoor geen enkele vergoeding  of tegemoetkoming 
ontvangen. 
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De begroting van Muziekstad bedraagt jaarlijks € 100.000. Hierin wordt door het bedrijfsleven 75%     
(waaronder één zeer grote sponsor) door de gemeente 15% en door de ondernemersvereniging 10% 
bijgedragen. 
 
Omdat er bij het bedrijfsleven sponsoren gingen afhaken (Toorank,  Cito Benelux,  Hoornstra 
en de Rabobank die op de rem trapt als het over sponsoring gaat) komt het organiseren van de 
evenementen in de knel. Het is zéér moeilijk om nog nieuwe sponsoren te interesseren ondanks het 
verbeterde economische klimaat. 
 
Omdat de gemeente en de ondernemersvereniging de grootste belanghebbenden zijn bij datgene 
wat Muziekstad doet is de verhouding van hun bijdrage onder de maat. Ook is er nooit een 
inflatiecorrectie toegepast, waardoor we feitelijk ieder jaar iets minder ontvangen. 
 
Om die reden heb ik mij op 11 oktober 2017 tot het college van Burgemeester en Wethouders 
gewend met het verzoek om de bijdrage van de gemeente met ingang van 2018 structureel  te 
verhogen naar € 25.000. De enige reactie die ik hierop ontving was een brief van de gemeente op    
19 april 2018 !! met de mededeling dat er op het verzoek nog geen besluit kon worden genomen. Als 
reden wordt hierbij vermeld dat het de bevoegdheid is van de raad om het subsidieplafond voor 
onze stichting aan te passen. 
 
Dat is nu precies de reden waarom ik mij tot u richt. 
 
Door het wegvallen van sponsoren is er een paar jaar fors ingeteerd op de reserve van Muziekstad 
die wij moeten aanhouden omdat wij ons niet voor calamiteiten kunnen verzekeren. 
 
Uit de bijgesloten begrotingen voor 2018 en 2019 kunt u constateren dat het zelfs bij de verhoging 
naar € 25.000 de nodige inspanning zal kosten om het hoofd boven water te houden. 
 
Een aantal bestuursleden hebben inmiddels op uitnodiging kennis gemaakt met Wethouder         
Hans Winters en Anita van Loon. Dit zou maandag 18 juni een vervolg krijgen met een gesprek met 
opnieuw Anita van Loon en wethouder Belinda Elfrink. Tot onze teleurstelling werd deze echter een 
paar dagen daarvoor afgezegd. Als reden hiervoor werd opgegeven dat wij ons voor de financiering  
van extra activiteiten maar moesten richten tot de in oprichting zijnde B.I.Z. c.q.  A.O.Z. 
 
De reden voor de verhoging naar € 25.000 is echter niet de uitbreiding van de activiteiten, maar 
simpelweg nodig om te kunnen overleven. 
 
Overigens hebben wij ook een aanvraag ingediend bij de B.I.Z. voor extra financiering maar dit werd 
botweg geweigerd, zelfs om hierover in gesprek te gaan “omdat men al zoveel bijdroeg aan 
Muziekstad  Zevenaar” ( 10%) 
 
Wij zijn zeer wel bereid om, met onze kennis en ervaring medewerking te verlenen aan en adviezen 
te geven om, het aantal activiteiten ook van de ondernemers te ondersteunen c.q. uit te breiden, 
indien er van hun zijde ook een financiële tegemoetkoming tegenover staat. 
 
De gang van zaken bij de vroegere S.O.Z. en de ontwikkelingen met betrekking tot de oprichting van 
de B.I.Z. / A.O.Z. etc. is echter even helder en transparant als dichte mist met een zicht van minder 
dan 50 meter. Tevens maak ik mij zorgen over de ontwikkelingen in de buurtgemeenten. De 
gemeente Duiven is hard bezig om onze succesformule te kopiëren ( Jazz festival, Bevrijdingsfeest).  
Als Zevenaar het hart van de Liemers wil blijven  zullen wij dit moeten pareren. 
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Mijns inziens is hiervoor nodig een sterk bestuur, die alle betrokken partijen met belangen in het 
centrum met de neus dezelfde kant op zet. 
 
Hopelijk heb ik u met dit schrijven inzicht kunnen geven in de problematiek waar wij mee te maken 
hebben. Mocht u er behoefte aan hebben om uzelf op de hoogte te stellen van de activiteiten van 
Muziekstad, dan nodig ik u van harte uit tot het bijwonen van de Jumbo Heemskerk Summerparty 
zaterdag 23 juni 20.00 uur a.s. met een optreden van Queen Forever. 
 
U bent van harte welkom. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 Stichting Muziekstad Zevenaar 

  
  
 Gerrie Uffing 
 Voorzitter 
 

 


